
Sving ved Sommervej 
  
Synes ikke at sten er den rigtige løsning, desuden er vejen blevet utrolig smal. netop i et 
sving. Hvis der kommer sne vil mange måske køre på stenene. 
  
Mener også vi skal være enige (flertal) før der bliver fortaget sådanne foranstaltninger. 
  
Vi har ikke i alle de år vejen har været uden afspærring, set nogen køre forkert. 
  
Vil gerne have det taget op på generalforsamlingen. 
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